
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság  

rendes, nyílt üléséről 
 
 

Az ülés helye:  Bicske Városháza I. emeleti díszterem 
   Bicske, Hősök tere 4. 
 
Az ülés időpontja: 2015. szeptember 23-án 17 órakor 
 
Az ülésen megjelent bizottsági tagok: 
Iványi Ferenc Tivadarné elnök 
Dr. Bourgla Ossamah tag 
Komlós Kolos tag 
Szabó Attila tag 
 
Távollévő bizottsági tag: 
Csonka István tag 
 
Az ülésre meghívást kapott és megjelent személyek: 
Bálint Istvánné alpolgármester 
Dr. Révész Zoltán jegyző  
Dr. Bacsárdi József aljegyző  
Molnár Enikő pénzügyi és költségvetési irodavezető 
Fritz Gábor hatósági irodavezető 
Czirkelbach Istvánné titkársági ügyintéző  
Dr. Heckman Tibor ügyintéző 
Teszár Tamás Zöld Bicske Nonprofit Kft. ügyvezetője 
 
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő, a Város és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elnöke sok 
szeretettel köszönti a megjelenteket. Külön köszönti Bicske város aljegyzőjét, valamint 
alpolgármester asszonyt. Megállapítja, hogy a bizottság 4 fővel határozatképes. Csonka István 
jelezte, hogy a budapesti útfelújítások miatt késni fog. Jegyző úr jelezte, hogy a napirendi 
pontok tekintetében pontosítás történt. A 6., 10., és 14-es pont levételre kerül, ezeket ma a 
bizottság nem tárgyalja. Kérdezi a bizottság tagjait, hogy a módosult napirendet elfogadják-e.  
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 
 

153/2015. (IX. 23.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Napirend elfogadása 
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1) Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének a települési támogatásról és 
az egyéb szociális ellátásokról szóló 10/2015. (IV.30.) önkormányzati 
rendeletének módosításáról  
Előterjesztő: polgármester 
 

2) Beszámoló a Bicskei Gazdasági Szervezet által 2015. július-augusztus hónapban 
elvégzett munkáiról  
Előterjesztő: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 
 

3) Bicske Város Önkormányzata 2015. évi költségvetéséről szóló 3/2015. (II.13.) 
önkormányzati rendelet módosításáról  
Előterjesztő: polgármester 
 

4) A Bicske és Környéke Központi Orvosi Ügyeleti Társulás elszámolásáról  
Előterjesztő: polgármester 

 
5) A Bicskei Városi Uszoda üzemeltetési szerződésének jóváhagyásáról  

Előterjesztő: polgármester 
 

6) Bicske Város Integrált Településfejlesztési Stratégiájának jóváhagyásáról 
Előterjesztő: polgármester  
 

7) Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének szervezeti és működési 
szabályzatáról szóló rendeletének felülvizsgálatáról  
Előterjesztő: polgármester  
 

8) A Bicskei Polgármesteri Hivatal szervezeti és működési szabályzatának 
felülvizsgálatáról  
Előterjesztő: polgármester  
 

9) A hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló önkormányzati rendelet 
felülvizsgálatáról  
Előterjesztő: polgármester  
 

10) A köztisztaságról, a parkok és fák védelméről szóló önkormányzati rendelet 
felülvizsgálatáról  
Előterjesztő: polgármester  

 
11) Az ASP rendszerhez való csatlakozásról  

Előterjesztő: polgármester 
 

12) Képviselői bejelentések 
Előterjesztő: polgármester 

 
 

 
 
Iványi Ferenc Tivadarné: jegyzőkönyv hitelesítőnek Szabó Attila bizottsági tagot javasolja. 
Kéri a bizottság tagjait, aki a hitelesítőre tett javaslatot elfogadja, jelezze!   
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Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

154/2015. (IX. 23.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Jegyzőkönyv-hitelesítő megválasztása 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság Szabó Attila bizottsági tagot jegyzőkönyv-
hitelesítőnek elfogadta. 
 
 
 
1. Napirend:  
Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének települési támogatásról és az egyéb 
szociális ellátásokról szóló 10/2015. (IV.30.) önkormányzati rendeletének módosításáról 
Előterjesztő: polgármester 
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő, kéri a jegyzőt az előterjesztés ismertetésére.  
 
Dr. Révész Zoltán: A bekövetkezett jogszabály módosítás illetőleg a jogot alkalmazó 
kollégák észrevételei alapján tesz javaslatot a rendelet módosítására. Ismerteti az 
előterjesztésben szereplő módosításokat. Ami nincs benne az előterjesztésben, de javasolná, 
hogy a rendelet-tervezetbe kerüljön bele, az a közszolgáltatási díjkedvezményről szóló 
rendelkezések. Van a napirenden egy hulladékgazdálkodással kapcsolatos rendelet tervezet is. 
Javasolta a kormányhivatal, hogy a jelenleg is meglévő 70 év felettieknek nyújtott 
hulladékszállítási díjkedvezményt ne a hulladék rendelet szabályozza. Erre a vonatkozó 
hulladékról szóló törvény nem ad lehetőséget. A rendelkezéseket tudják viszont szabályozni a 
települési támogatástok között. A másik rendeletből átemelt rész ide kerülne a szociális 
rendelethez. A települési támogatások felsorolásánál és a polgármesteri hatáskör gyakorlásnál 
is feltüntetésre kerül. Egy új szakaszként beépülne a rendeletbe ez a kedvezmény.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő kérdése, hogy minden egyéb változatlan? 60 liter 
mennyiségig 70 év feletti egyedül élőnek jár? 
 
Dr. Révész Zoltán jegyző: igen, minden változatlan.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné kérdése a bizottság tagjaitól, hogy van-e egyéb vélemény? 
 
Dr. Bourgla Ossamah képviselő: még a tavasszal volt egy felvetése a gyógyszerellátással 
kapcsolatosan. A problémát egyeztette a polgármester úrral, számára úgy tűnt, hogy fogadó 
készség van benne, de most nem látja a javaslatát. 
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Iványi Ferenc Tivadarné képviselő: úgy látja, hogy benne van a gyógyszerkedvezmény, de 
nem abban a formában, melyben a doktor úr kérte.  
 
Dr. Bourgla Ossamah képviselő: ha már nincs a mostani rendeletben a javaslata, akkor kéri, 
tartsák észben az ő korábban tett javaslatát. Ez a bizottság elfogadta az ő javaslatát korábban, 
csak a képviselő-testület nem. Ezért is beszélt a polgármester úrral korábban. Módosítják a 
rendeletet és mégsem került bele a javaslata, csak szerette volna jelezni.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné kérdése, hogy az előző bizottságban volt-e vélemény, más 
javaslat? 
 
Dr. Révész Zoltán: támogatták az előterjesztést.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: kéri a bizottság tagjait, hogy szavazzanak kézfelemeléssel.  
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

155/2015. (XI.23) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének a települési támogatásról és az 
egyéb szociális ellátásokról szóló 10/2015. (IV.30.) önkormányzati rendeletének módosításáról 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadásra javasolja a rendelet tervezetet.  
 
 
2) Napirend 
Beszámoló a Bicskei Gazdasági Szervezet által 2015. július-augusztus hónapban 
elvégzett munkáiról  
Előterjesztő: polgármester 
 
Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi a jegyzőt és a bizottság tagjait, hogy ezzel kapcsolatosan a 
tagoknak van-e észrevétele?  
 
Dr. Révész Zoltán: az előterjesztésben szerepel, hogy milyen munkákat végeztek el.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné: igyekszik a BGSZ nagyon, látszik is a városban. A nyáron 
segítettek az iskola, óvoda felújítása során is, valamint a hivatalban. Örül, hogy ezt is be 
tudták vállalni.  
 
Komlos Kolos képviselő: nagyon szép munkát végeznek és nem beszélve arról, hogy milyen 
létszámmal dolgoznak.  
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Iványi Ferenc Tivadarné képviselő kéri a bizottság tagjait, aki a határozati javaslatot 
támogatja, jelezze. 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

156/2015. (IX.23.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: „Beszámoló a Bicskei Gazdasági Szervezet által 2015. július-augusztus hónapban 
elvégzett munkálatokról 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság támogatta és elfogadta a BGSZ július-augusztus 
hónap beszámolóját. 
 
 
3) Napirend:  
Bicske Város Önkormányzata 2015. évi költségvetéséről szóló 3/2015. (II.13.) 
önkormányzati rendelet módosításáról  
Előterjesztő: polgármester 
 
Dr. Révész Zoltán: az előterjesztésben összefoglalták a jelenlegi módosítást érintő tételeket. 
Amennyiben ezzel kapcsolatban kérdéseik vannak, a pénzügyi osztály vezetője áll 
rendelkezésükre. Egy technikai résszel módosítanák a költségvetést, kikerül belőle a 
képviselői tiszteletdíjakra vonatkozó rendelkezés, ez átkerülnek az SZMSZ-be. 
 
Iványi Ferenc Tivadarné kéri a tagokat aki a határozati javaslattal egyetért, kéri jelezze.  
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 3 igen, 1 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

157/2015. (IX.23.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Bicske Város Önkormányzata 2015. évi költségvetéséről szóló 3/2015. (II.13.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság támogatta és elfogadta az előterjesztésben 
szereplő határozatot. 
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4) Napirend:  
A Bicske és Környéke Központi Orvosi Ügyeleti Társulás elszámolásáról  
Előterjesztő: polgármester 
 
Dr. Révész Zoltán: az érintett képviselő-testületek döntöttek arról, hogy az orvosi ügyeleti 
ellátást a korábbi formájában nem kívánják megtartani. Az önkormányzatok által egymással 
megkötött feladat-ellátási szerződés alapján kerül a szolgáltatás a továbbiakban ellátásra. 
Jelenleg 15 település vesz részt a szolgáltatásban. A nyár folyamán lezajlott a közbeszerzési 
eljárás, mely alapján a jelenlegi szolgáltató nyújtotta a legkedvezőbb ajánlatot, vele került 
megkötésre a szerződés 4 évre. Sikerült megszerezni a népegészségügyi engedélyt és 
megkötésre került a finanszírozási szerződés. Az ellátás szeptember 1-től mind a 15 település 
vonatkozásában folyamatos. A munkaszervezetet áltátó bicskei polgármesteri hivatalnak a 
feladata a végső elszámolás elkészítése, ezt a pénzügyi osztály elkészítette.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő: nézte az utolsó táblázatot, tartozást tartalmaz a tagok 
részéről. Itt van határidő, meddig kell teljesíteni? 
 
Dr. Révész Zoltán: folyamatosan küldik ki az érintett önkormányzatoknak a hátralékról az 
értesítést, jönnek is be ezek az összegek. 
 
Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi, hogy kérdés van-e ezzel kapcsolatban, vélemény, 
javaslat? Ha nincs, akkor támogatni tudják-e a határozat javaslatot? Kéri szavazzanak.  
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

158/2015. (IX. 23.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: A Bicske és Környéke Központi Orvosi Ügyeleti Társulás elszámolásáról  
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadásra javasolja a határozatot. 
 
 
5) Napirend:  
A Bicskei Városi Uszoda üzemeltetési szerződésének jóváhagyásáról  
Előterjesztő: polgármester 
 
Dr. Révész Zoltán: utólagos jóváhagyásról van szó, hogy folyamatos legyen (szeptember 1-
től) a szolgáltatás, be kellett nyújtani a vonatkozó népegészségügyi szervhez és 
engedélyeztetni kellett az üzemeltetési megállapodást. Ugyanazt tartalmazza, mint korábban a 
Kerex-el megkötött szerződés. A díjon nem változtattak, valamennyi karbantartási munkát el 
kell látni az új üzemeltetőnek. Az üzemeltetési megállapodást a népegészségügy jóváhagyta. 
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Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi a bizottság tagjait, hogy van-e javaslat, vélemény, ha 
nincs, kéri szavazzanak.  
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

159/2015. (IX. 23.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: A Bicskei Városi Uszoda üzemeltetési szerződésének jóváhagyásáról  
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadásra javasolja a határozatot. 
 
 
6) Napirend:  
Bicske Város Integrált Településfejlesztési Stratégiájának jóváhagyásáról 
Előterjesztő: polgármester 
 
Dr. Révész Zoltán: korábban hagyta jóvá a megalapozó vizsgálatot a képviselő-testület. A 
Belügyminisztériumnak meg kellett küldeni a dokumentumokat, mindent rendben talált. Az 
anyag mellékleteként megtalálható a vélemény. 30 napja van az önkormányzatnak arra, hogy 
a végleges stratégiát, a megalapozó tanulmány pontosítását jóváhagyja. Ennek kérnék a 
jóváhagyását.  
  
Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi van-e javaslat a bizottság tagjaitól? Aki támogatni tudja, 
kéri jelezze.  
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

160/2015. (IX.23.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Bicske Város Integrált Településfejlesztési Stratégiájáról 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadásra javasolja a határozatot 
 
7) Napirend:  
Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének szervezeti és működési 
szabályzatáról szóló rendeletének felülvizsgálatáról  
Előterjesztő: polgármester 
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Dr. Révész Zoltán: jogszabályi előírások alapján került felülvizsgálatra a képviselő-testület 
szervezeti és működési szabályzata A jogszabályi ismétléseket kivették, nem ismételték meg a 
felsőbb szintű jogszabályi rendelkezéseket. Ami ennél a bizottságnál is fontos, benne van, 
hogy az elnökhelyettes intézményét bevezetik az SZMSZ-ben. Erről a képviselő-testület 
döntene. Foglalkoztak a nyilvánossággal, a nemzetiségi önkormányzatok, nemzetiségi 
szervezetekkel való kapcsolattartásról. A társadalmi egyeztetés szabályai szintén rögzítésre 
kerültek, egységesítésre kerültek a tiszteletdíjak, illetőleg a természetbeni juttatás átkerült a 
rendeletbe.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő elnökhelyettesként Szabó Attila bizottsági tagot 
javasolja. Kéri a bizottság tagjait, aki Szabó Attila személyére tett javaslatát támogatja, 
jelezze.  
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

161/2015. (IX.23.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Bicske Város Önkormányzat képviselő-testületének szervezeti és működési 
szabályzatáról szóló rendeletének felülvizsgálatáról 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság Szabó Attila személyét elfogadja a Város és 
Vállalkozásfejlesztési Bizottság elnökhelyetteseként.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő kéri a bizottság tagjait, aki támogatja a rendelet-
tervezetet jelezze. 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

162/2015. (IX.23.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Bicske Város Önkormányzat képviselő-testületének szervezeti és működési 
szabályzatáról szóló rendeletének felülvizsgálatáról 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.  
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8. Napirend 
A Bicskei Polgármesteri Hivatal szervezeti és működési szabályzaténak 
felülvizsgálatáról  
Előterjesztő: polgármester 
 
Dr. Révész Zoltán: az előterjesztésben szerepelnek azok az alapvető feladatok, amely alapján 
a polgármesteri hivatal szervezeti és működési szabályzatát meg kell alkotni. Ez tartalmazza a 
hivatal alapvető feladatait, az egyes osztályok feladatait, egyes kollégák feladatait. Az 
előterjesztés kiegészül két db olyan dokumentummal, ami a hivatalban foglalkoztatott 
köztisztviselők általános magatartási normáit írja elő, egy ügyfélszolgálati nyilatkozattal, 
valamint egy etikai kódex formájában. Amennyiben ezt a képviselő-testület jónak találja és 
elfogadásra kerül, ezek megjelennének az ügyfélszolgálaton és az önkormányzat honlapján is. 
Szerkezeti struktúrában alapvető változás lesz, hogy a műszaki iroda külön osztályként kerül 
megszervezésre, megmarad nála a jelenlegi beruházás és vagyongazdálkodás és az 
építéshatóság szintén átjönne a műszaki irodához. Ennek az az indoka, hogy a jelenlegi és a 
következő beruházások, illetőleg az intézményi vagyongazdálkodás miatt sokkal nagyobb 
szakmai felügyeletre lesz szükség.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő kéri a bizottság tagjait, aki támogatja az előterjesztést 
kéri jelezze. 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

163/2015. (IX.23.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Bicskei Polgármesteri Hivatal szervezeti és működési szabályzatának 
felülvizsgálatáról 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elfogadásra javasolja a határozatot.  
 
9. Napirend 
A hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló önkormányzati rendelet 
felülvizsgálatáról  
Előterjesztő: polgármester 
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő: megkéri a jegyzőt az előterjesztés ismertetésére. 
 
Dr. Révész Zoltán: júliusban tárgyalta a képviselő-testület a Kormányhivatal javaslata 
alapján a szilárd hulladékról, a nem közművel összegyűjtött háztartási szemét gyűjtéséről, 
illetőleg a köztisztaságról szóló rendeletek felülvizsgálatát. A rendeletek felülvizsgálatánál 
érkezett észrevétel, a szilárd hulladék gyűjtése vonatkozásában. A kormányhivatal által 
megküldött és készített mintarendelet alapján készítették elő jelen előterjesztést. Kikerülne a 
tervezetből a díjkedvezmény kérdése. Kétfordulós megvitatásról van szó, hiszen jogszabályi 
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kötelezettségeink vannak, hogy milyen fórumokon kell véleményeztetni a 
hulladékgazdálkodásról szóló rendeletet. A végső döntés legkorábban októberi rendes ülésen 
tudná meghozni a képviselő-testület. A Gazdálkodási Bizottság néhány nem érdemi 
pontosítást javasolt. Külön felhívná a bizottság figyelmét arra, amennyiben egy ingatlanon 
természetes személy és gazdálkodási szervezet is be van jelentve, akkor mindkettőjüknek kell 
szerződést kötni. Sokszor előfordul, hogy vagy nincs szerződése a gazdálkodó szervezetnek, 
vagy nem megfelelő.   
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő: A 8 § (1) bek. a szerződéskötésnél közszolgáltató 
kezdeményei az ingatlan használóval a hulladékgazdálkodási közszolgáltatási szerződés 
megkötését. Hogyan kezdeményezi a szolgáltató? 
 
Dr. Révész Zoltán: a jogszabályban az van benne, hogy a hulladékkezelési közszolgáltatás 
kötelezően igénybeveendő szolgáltatás. Amennyiben valaki nem fizet díjat, az adók módjára 
behajtható. A probléma ott van, aki nem köt szerződést, arról nem tudnak. Lehetőség van az 
ingatlan nyilvántartás adatai alapján eljárni. Ez nyilvános, bárki le tudja kérni ezeket az 
információkat. Amennyiben a rendelet elfogadásra kerül, felülvizsgálatra kerül majd az 
önkormányzat és a szolgáltató közötti szerződés is, a rendelet előírásainak 
figyelembevételével. Rögzíteni kell, hogy a szolgáltató milyen formában, rendszerességgel 
tájékoztatja az ingatlan használót, hogy milyen kötelezettségei vannak.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő: javasolja, hogy a helyi újságban is jelenjen meg. A 
bicskei lakosok tudomására kell hozni, hogy ez kötelező. Szerződést kötni a szolgáltatóval. 
 
 
Teszár Tamás a Zöld Bicske Nonprofit Kft ügyvezetője: A hulladékgazdálkodás megsértése 
esetén kivethető a bírság. Ez a polgármesteri hivatalokra hárít nagy feladatot, mert a kft. át 
tudja adni, hogy kinek van szerződése, hiszen egy kötelezően igénybevett közszolgáltatásról 
van szó. Az átadott lista a polgármesteri hivatalban összevethető a népesség nyilvántartással. 
A jegyző fel tudja szólítani, hogy x határidőn belül hulladékgazdálkodási bírság 
fenyegetettség alatt mutassa be a hulladékgazdálkodási szerződéseit, a számlát, amit 
befizetett. Ha ez elmarad, akkor meg lehet tenni a következő lépést, a bírságolást. A 
hulladékgazdálkodási bírságot többször is ki lehet szabni. 8 településen, 9 ezer ingatlan, 
akinek nincs szerződése. Bicskén 753 ingatlannal kevesebb szerződés van, mint a KSH 
szerinti ingatlan szám. Egy egészségügyi miniszteri rendelet szerint köteles a szolgáltató 
elszállítani a szemetet. Nem hagyhatják ott.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő: valahol el kellene kezdeni a behajtást.  
 
Komlós Kolos: vannak a kukára ragasztható matricák. Ez nem jó megoldás? Akinek nincs, az 
nem fizet.  
 
Teszár Tamás: van egy androidos telefon a szállítóknál, és így azonnal tudják, hogy van-e 
elmaradása az ügyfélnek. Nem tehetik meg, hogy otthagyják. Óvatosan tesznek egy kis 
figyelmeztetést. Ahol nincs matrica, azt is el kell vinni.  
 
Dr. Bourgla Ossamah képviselő: visszatérve az első gondolatra, neki van egy cége, be van 
jelentve a lakására. Van egy telephelye, ami a rendelőintézetben van. Neki van 
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hulladékszállítási szerződése, közveszélyes hulladékszállításra. Ha egy gazdálkodó szervezet 
be van jelentve egy címre, nem biztos, hogy bármilyen tevékenységet végez azon.  
 
Teszár Tamás: Gazdálkodási Bizottság ülésén felmerült az a javaslat, hogy az adott helyen 
hány munkavállalót foglalkoztat, ahhoz pl. köthető lenne, hogy bizonyos létszám felett igen, 
alatta nem kell szerződés. A testület dönthet bárhogy. Nagyon jó lenne, ha az önkormányzat 
az általuk küldött adatbázist összevetné a lakcím nyilvántartóval és felszólítaná a lakost, hogy 
igazolja, hogy van közszolgáltatási szerződése. Jó lenne ha ezt valamilyen módon beépítenék 
a rendeletbe, ez keresztül futna a kormányhivatalon. Ha ott jóváhagynák, az nagy segítség 
lenne a másik 18 településen, mert lenne egy olyan hely, ahol már rendeletben is betették ezt a 
rendelkezést és át is ment a törvényességi szűrőkön.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő a bizottság javasolja módosítani, a 3. § 11 bekezdés 
helyére az alábbiakat: A gazdálkodó szervezet ingatlanhasználó a cégnyilvántartásba 
bejegyzett telephelyéül vagy fióktelepéül, ennek hiányában székhelyéül szolgáló ingatlanon 
köteles külön közszolgáltatási szerződést kötni. Aki ezzel a módosítással az előterjesztést 
elfogadja, kéri jelezze.  
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

164/2015. (IX.23.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: A hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló önkormányzati rendelet 
felülvizsgálatáról 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elfogadásra javasolja a határozatot, azzal, hogy 
javasolja a rendelet-tervezetben a 3. § (11) bekezdést módosításra a következőkkel: „A 
gazdálkodó szervezet ingatlanhasználó a cégnyilvántartásba bejegyzett telephelyéül vagy 
fióktelepéül, ennek hiányában székhelyéül szolgáló ingatlanon köteles külön közszolgáltatási 
szerződést kötni.”.  
 
 
10 Napirend 
A köztisztaságról, a parkok és fák védelméről szóló önkormányzati rendelet 
felülvizsgálatáról 
Előterjesztő: polgármester 
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő: kéri a jegyzőt az előterjesztés ismertetésére. 
 
Dr. Révész Zoltán jegyző: A kormányhivatal jelzése alapján készítették elő a rendelet 
felülvizsgálatát. Fő pontjaiban megegyezik a korábbi szabályzat szövegével. Három változat 
került előterjesztésre a kerti hulladék, avar égetésével kapcsolatban. Egyrészt kedd-péntek, 
aztán csak pénteken, illetőleg amire a jogszabály lehetőséget biztosít hogy ne engedje meg az 
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önkormányzat azt, hogy a kerti hulladékot lehessen égetni. A Gazdálkodási Bizottság 
javaslata, hogy kedd-pénteken lehessen, ahogy eddig is biztosítsa ezt a képviselő-testület.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő: kérdése, hogy a városi építési hulladékot le lehet rakni? 
 
Teszár Tamás Zöld Bicske Nonprofit Kft.: Az építési, bontási hulladékot le lehet rakni.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő kérdezi a bizottság tagjait, hogy van-e javaslatuk. Abban 
az esetben, ha csak egy nap lesz avarégetés nem lesz nagy füst? 
 
Dr. Bourgla Ossamah képviselő: javaslata, hogy csak kedden legyen lehetséges. Azért 
javasolta a keddet, mert a hétvégén szabadtéri programokat szoktak szervezni a családok. A 
pénteket hagyják ki az avarégetésből. 
 
Komlós Kolos képviselő: egyetért a doktor úrral, mert nagy füst van időnként. 
 
Bálint Istvánné alpolgármester: ő viszont a pénteket javasolja pont a hétvége miatt, 
figyelemmel lenni a családokra. Kedden sok ember dolgozik még, aki este 7-ig nem fogja 
tudni elégetni a hulladékát, amit szeretett volna. Nehéz döntés, de ő a pénteket javasolja. 
Előbb végeznek az emberek. Mi lenne, ha megkérdeznék a lakosságot mit szólnak hozzá? 
Adjuk meg az esélyt. 
 
Dr. Révész Zoltán jegyző: a honlapra fel tudják tenni.  
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő kérdezi a bizottság tagjait, hogy amit a gazdasági 
bizottsági támogatott, hogy kedden és pénteken lehessen avart égetni, kéri jelezzék 
 
 Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 0 igen, 3 nem, 1 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 
 

165/2015. (IX.23.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: A köztisztaságról, a parkok és fák védelméről szóló önkormányzati rendelet 
felülvizsgálatáról 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottság nem javasolja elfogadásra a kedd-pénteki 
avarégetés időpontját.   
 
 Iványi Ferenc Tivadarné képviselő kérdezi hogy aki a pénteki avarégetést támogatja kéri 
jelezzék 
 
 Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
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A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 0 igen, 2 nem, 2 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 

166/2015. (IX.23.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: A köztisztaságról, a parkok és fák védelméről szóló önkormányzati rendelet 
felülvizsgálatáról 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottság nem javasolja elfogadásra a pénteki avarégetés 
időpontját.   
 
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő kérdezi hogy aki azt támogatja, hogy ne lehessen avart 
égetni, kéri jelezzék 
 
 Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 0 igen, 0 nem, 4 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 
 

167/2015. (IX.23.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: A köztisztaságról, a parkok és fák védelméről szóló önkormányzati rendelet 
felülvizsgálatáról 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottság nem javasolja elfogadásra, hogy ne lehessen 
avart égetni.   
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő kérdezi hogy aki a keddi avarégetést támogatja kéri 
jelezzék 
 
 Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 1 igen, 2 nem, 1 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 
 

168/2015. (IX.23.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 
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Tárgy: A köztisztaságról, a parkok és fák védelméről szóló önkormányzati rendelet 
felülvizsgálatáról 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottság nem javasolja elfogadásra csak a keddi napon 
való avarégetés időpontját.   
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő kérdezi a bizottság tagjait, hogy aki a rendelet tervezetet 
támogatni tudja, kéri jelezze 
 
 Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
 
Az elfogadott döntés: 
 
 

169/2015. (IX.23.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: A köztisztaságról, a parkok és fák védelméről szóló önkormányzati rendelet 
felülvizsgálatáról 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elfogadásra javasolja a határozatot.  
 
11. Napirend 
Az ASP rendszerhez való csatlakozásról 
Előterjesztő: polgármester 
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő megkéri a jegyzőt a tájékoztatassa a bizottság tagjait. 
 
Dr. Révész Zoltán: Több önkormányzatnál működik ez a rendszer, ezeket tesztelik. Ez arról 
szól, hogy bizonyos alkalmazásokat, gazdálkodási rendszer, ingatlan-vagyonkataszter 
rendszer, hely adórendszer, iratkezelő rendszer, önkormányzati portál, ipari és kereskedelmi 
rendszer. Ehhez lehet csatlakozni. Ez most egy lehetőség, jövőre talán előírás lesz. Javasolja, 
hogy csatlakozzanak ehhez az ASP szolgáltató központhoz  
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő kéri a bizottság tagjait, hogy kérdése van-e valakinek? 
 
Dr. Bourgla Ossamah képviselő: ez mennyibe kerül? 
 
Dr. Révész Zoltán: egyelőre nem kerül semmibe 
 
Iványi Ferenc Tivadarné képviselő, aki a határozati javaslatot támogatni tudja, kéri jelezze. 
 
Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 
A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 
A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
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Az elfogadott döntés: 
 
 

170/2015. (IX.23.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 
Határozat 

 
Tárgy: Az ASP rendszerhez való csatlakozásról 
 
A Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elfogadásra javasolja a határozatot.  
 
 
Iványi Ferenc Tivadarné: bejelentések nincsenek, megköszöni a bizottsági tagok részvételét 
és az ülést 18 óra 22 perckor bezárja.  
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 

 Iványi Ferenc Tivadarné                   Szabó Attila   
 Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke   Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság tagja 
               jkv.hitelesítő 


